
  
G E C O R O 
 
Verslag van de Gecoro van donderdag 5 september 2019   (Stadskantoor 19.30u) 
__________________________________________________________________________________ 
 
Aanwezigen:  
 
Schepenen: Els Baeten 
Voorzitter: Frans Visser 
Secretaris:Cedric Heerman 
Leden: Bart Lauwers, Lutgart Proost, Johan Spits, Jean-Marie Paklons, Corneel Van de Sande, Simonne Evrard, 
Mieke Machielsen, Luc Vanhout, Wouter Vanreusel, Nicole Cleymans, Erik Smeets, Rik Hendrix,  
Gastsprekers: Hugo Meeus 
Verontschuldigd: Astrid Wittebolle, Herman De Backer, Carl Bruyninckx, John Glenisson, Marc Hendrickx 
Afwezig: Tim Pluys, Mieke Heymans 
Verslaggever: Gert Cloostermans 
 

 
Agenda: 

- Goedkeuring vorig verslag 
- Planologisch attest Master Meubel 
- Openbaar onderzoek conceptnota Beleidsplan Ruimte 
- Varia 

 
Goedkeuren vorig verslag: 
 
Het vorige verslag wordt goedgekeurd. 
 
Planologisch attest Master Meubel: 
 
Luc Vanhout verlaat het lokaal. 
 
De Gecoro heeft hierover in 2016 al een eerste keer een advies geformuleerd. Dit moet nu nog eens gebeuren 
omdat Master Meubel nog een kleine uitbreiding bij wil aanvragen.  
 
De nieuwe aanvraag werd volledig verklaard op 17 juni 2019. Er werd een openbaar onderzoek georganiseerd 
van 9 augustus tot en met 7 september 2019. Na het einde van het openbaar onderzoek heeft de Gecoro 60 
dagen tijd om een advies uit te brengen (uiterlijk 6 november), de gemeenteraad heeft 120 dagen de tijd om een 
beslissing te nemen over dit planologisch attest (uiterlijk 5 januari). 
 
Het aanvraagdossier wordt nog bij de Gecoro-leden bezorgd. De Gecoro formuleert een advies op de 
vergadering van 3 oktober. 
 
Openbaar onderzoek conceptnota Beleidsplan Ruimte: 



 
De provincieraad keurde op 23 mei 2019 een eerste versie van het Beleidsplan Ruimte, de conceptnota, goed. Er 
wordt een publieke raadpleging georganiseerd van 20 augustus tot en met 18 oktober. De Provincie organiseert 
hiervoor twee keer een infomarkt op 19 september in het Provinciehuis in Antwerpen en op 23 september in de 
Warande. Hugo overloopt de hoofdpunten van de conceptnota. De volledige nota kan geraadpleegd worden op: 
https://www.provincieantwerpen.be/aanbod/drem/dienst-ruimtelijke-planning/beleidsplan-ruimte.html 
 
Aangezien de termijn voor de publieke raadpleging, beslist de Gecoro om op de vergadering van oktober een 
advies te formuleren. 
 
Vragen/bedenkingen bij de presentatie: 
 
Werken de provincies samen aan dit beleidsplan?  Elke provincie maakt een eigen beleidsplan op aangezien elke 
provincies ook zijn eigen karakteristieken en noden heeft maar ze zitten wel voor een stuk samen voor de 
afstemming. 
 
Kan de stad niet een meer coördinerende rol opnemen? Er lopen nu veel studies naast elkaar waardoor 
sommigen elkaar meer hinderen in plaats van samen te werken. Zo zou er een grotere samenhang moeten zijn 
tussen ruimtelijke ordening en mobiliteit. Vanuit de provincie is in het verleden te dikwijls alles bekeken 
vertrekkende vanuit de stad Antwerpen. Wij zouden als centrumstad ons ambitieniveau moeten optrekken.  
Turnhout is altijd een voorbeeld geweest van hoe ruimtelijke ordening, mobiliteit en economie samen bekeken 
worden. Momenteel worden er ook een aantal bewegingen gemaakt om een aantal zaken en diensten nog 
sterker te verknopen. 
 
We moeten er als stad voor zorgen dat we toch een duidelijke visie hebben met een aantal tactische objectieven 
die ook vastgehouden worden op alle niveaus. Kan er geen soort taskforce opgestart worden vanuit de diensten 
die zich hier mee bezig houdt? Er zijn wat dit betreft al een aantal zaken lopende vanuit de Stadsregio. Voor een 
stuk is dit al een soort taskforce. 
 
Vanuit de Gecoro mogen we hopen dat de ambities die de provincie uitspreekt ook doorgezet worden. 
 
Varia: 
 
Op 1 oktober organiseert Ar-Tur Wijkmotor, een project over de drijvende kracht van verduurzaming van (sociale) 
woonwijken. Meer info vindt u terug op https://centrum.ar-tur.be  
 
Op de gemeenteraad van 2 september is de samenstelling van de nieuwe Gecoro goedgekeurd. Vandaag was 
dus de laatste vergadering in de huidige samenstelling. Op de vergadering van oktober zullen dus al zeker een 
aantal punten op de agenda geplaatst worden: 
 

- De aanstelling van de ondervoorzitter 
- Het overlopen van het reglement en de deontologische code 
- De rol van de politiek waarnemers 
- Algemene manier van werken 
- Het kader waarbinnen we bekijken welke dossiers we willen adviseren buiten de 

decretaal verplichte dossiers  
 

https://www.provincieantwerpen.be/aanbod/drem/dienst-ruimtelijke-planning/beleidsplan-ruimte.html
https://centrum.ar-tur.be/

